

广东佛山金属方管抛光机机组产品供应厂商

产品名称	广东佛山金属方管抛光机机组产品供应厂商
公司名称	佛山市管锈钢商贸有限公司
价格	150000.00/件
规格参数	
公司地址	佛山市南海区狮山镇罗村沿江北路1号富弘广场10层A40号
联系电话	18820879368

产品详情

方管抛光机是对方管和矩形金属管材进行表面抛光的设备。经过抛光的方管/矩形管能够达到镜面效果。

Square tube polishing machine is the other side of the tube and rectangular metal pipe surface polishing equipment. The polished square tube / rectangular tube can achieve the mirror effect.

圆管抛光机的机组构成/The composition of the tube polishing machine :

抛光机组由上料架、抛光机、下料架等3部分组成。上料架负责将待抛光的管材放置好，然后向抛光机组送料。抛光机组主要是对管材进行外表面进行抛光，通过抛光轮和抛光蜡的结合，是管材表面达到镜面效果。下料架就是负责将抛光后的管材进行集中收集，然后打包。

Polishing unit consists of loading frame, polishing machine, unloading rack

and other three parts. The loading frame is responsible for placing the pipe to be polished and then feeding the polishing unit. Polishing unit is mainly on the outer surface of the pipe to be polished, through the combination of polishing wheel and polishing wax, the pipe surface to achieve mirror effect. The unloading rack is responsible for collecting the polished tubing and then packing it.

方管抛光机工作原理/Square tube polishing machine working principle :

当管材进入抛光机组后，管材由抛光机上面的牌坊予以固定，水平牌坊固定管材的上下两个面，立牌坊固定管材的左右两个面。管材在抛光机组的前进移动由水平牌坊的胶轮提供，电机将动力提供给涡轮减速机，涡轮减速机通过万向轴将动力传给水平轴，然后带动管材前进。而抛光轮由电机驱动，也是按照上下、左右4个面的布局对管材进行抛光处理。

When the pipe into the polishing unit, the pipe by the polishing machine above the arch to be fixed, the horizontal arch fixed pipe up and down the two sides, legislation fixed pipe on the left and right sides. The advancement of the pipe in the polishing unit is provided by the horizontal arch of the rubber tire, the motor will be powered to the turbo reducer, the turbine reducer through the universal shaft to the power to the horizontal axis, and then drive the pipe forward. The polishing wheel is driven by the motor, but also in accordance with the upper and lower, about 4 sides of the layout of the pipe polishing.

方管抛光机参数/Square tube polishing machine parameters :